
华泰财险附加预付及返还抗辩费用条款（CB 版） 

 

兹经双方理解并同意： 

预付抗辩费用 

对于经保险人事先书面同意的抗辩费用，在赔偿请求获得最终偿付或解决之前，保险人在每次收到其批准

的对象开具的相关发票后的 30 日内代表被保险人预付该抗辩费用；但当被保险人不应享有任何损失的赔偿

或不应享有任何本保险合同项下补偿的权益时，应立即返还或赔偿保险人该抗辩费用。 

本保险合同所载其它条款条件不变。 

 

AMENDMENT TO ADVANCEMENT OF DEFENCE COSTS 

 

It is understood and agreed that, Article 2 of this policy is deleted in its entirety and replaced by the following: 

 

Article 2 Advancement of Defence Costs  

The Insurer shall pay Defence Costs on behalf of the Insured on an ongoing basis, and within 30 days 
of receipt of an invoice for same from the party approved by the Insurer, prior to the final payment or 
settlement of any Claim provided that such Defence Costs are incurred with the prior written consent of 
the Insurer and such advance payments by the Insurer shall be repaid to the Insurer in the event that 
the Insured shall not be entitled to payment of any Loss or receipt of any benefit under this policy. 

 

In all other respects this policy remains unaltered. 

 

 

 


